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Onderwerp vraag: Cijfers bomenkap  

 
Toelichtende nota 

 
Voor het Mechels stadsbestuur is natuur en bos een belangrijk thema. Zo staat 

er in het bestuursakkoord dat voor elke boom die gekapt wordt in Mechelen, 
de stad er drie nieuwe zal aanplanten. Uit een eerdere schriftelijke vraag vorig 

jaar bleek dat dit enkel zal gelden voor bomenkap op publiek domein, en dus 

niet voor de private ontwikkelingsprojecten.  
 

Toch heerst er de voorbije twee jaar al heel wat commotie in Mechelen rond 
bos en natuur dat gekapt moet worden. Vaak ging dit niet over publiek domein 

maar net over private ontwikkelingsprojecten. 
 

Zo was er de ontbossing in de lus van de R6, of de bomenkap in de 
Schijfstraat. Maar onlangs werd ook een nieuw project aan Geerdegemveld 

goedgekeurd op de gemeenteraad en enkele maanden daarvoor was er nog 
het woonproject met acht eengezinswoningen in de Stuivenbergbaan. 

 
Deze bomenkap en bijhorende commotie telkens weer, staan in schril contrast 

met persberichten van het stadsbestuur zoals in april ll. dat “de stad Mechelen 
713 nieuwe boompjes heeft aangeplant”.  

 

Voor de Mechelaar is het zo moeilijk het bos door de bomen te blijven zien. 
Daarom is het belangrijk om het nieuws van “713 nieuwe boompjes” te 

bekijken ten opzichte van het totaal aantal gekapte bomen.  Vandaar volgende 
vragen: 

 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


 

 
Vragen 

 

1. Kan u mij een overzicht bezorgen van alle verleende 
omgevingsvergunningen voor stedenbouwkundige handelingen én voor 

vegetatiewijziging(en) verleend door het college van burgemeester en 
schepenen waarbij het kappen van bomen werd toegestaan sinds 1 januari 

2019, met aanduiding van de locatie en het aantal bomen; 
2. Kan u mij een overzicht en kopie bezorgen van alle door het college van 

burgemeester en schepenen verleende adviezen inzake aanvragen tot het 
bekomen van omgevingsvergunningen voor stedenbouwkundige 

handelingen én voor vegetatiewijziging(en), waarbij de deputatie van de 
provincie Antwerpen of de Vlaamse Regering vergunningverlenende 

overheid was in eerste of tweede aanleg, sinds 1 januari 2019; 
3. Kan hierbij ook een duidelijk overzicht gemaakt worden van hoeveel bos of 

bomen (aantal of m2 oppervlakte) er zijn gekapt sinds 1 januari 2019,  
zowel voor publiek domein als voor private ontwikkelingsprojecten? Graag 

de cijfers opgesplitst tussen publiek en privaat domein; 

4. Hoeveel bomen of bos (aantal of m2 oppervlakte) werden er geplant sinds 
1 januari 2019, zowel voor publiek domein als voor private 

ontwikkelingsprojecten? Graag de cijfers opgesplitst tussen publiek en 
privaat domein; 

5. Heeft het college van burgemeester en schepenen de ambitie om haar 
ambitie van het bestuursakkoord 2019-2024, m.n. dat “voor elke boom die 

gekapt wordt in Mechelen, de stad er drie nieuwe zal aanplanten”, om te 
zetten in een stedenbouwkundige verordening of een formele beleidsmatig 

gewenste ontwikkeling (BGO)? 
 

 
    Stefaan Deleus 


